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ZAPISNIK ZBORA NAČELNIKOV KOMISIJE 
ZA GORSKE ŠPORTE
ki	je	bil	v		torek,	20.	marca	2018	ob	17.	uri	v	novih	prostorih	Planinske	zveze	Slovenije,	Ob	železnici	30a

PRISOTNI KLUBI REGISTRIRANI PRI KGŠ	(od	11	registriranih)
TTSO	Jezersko,	AO	Kranj,	Društvo	za	razvoj	turnega	smučanja,	AO	Železničar,	AO	LJ-Matica,	ŠPO	Domžale

OSTALI PRISOTNI
Bojan	Rotovnik	(predsednik	PZS),	Jože	Rovan	(načelnik	KTK),	Matjaž	Šerkezi	(strokovni	sodelavec	KA)

h. v sredo Dnevni red:
1.	 Izvolitev	delovnega	predsedstva,	zapisnikarja	in	overovatelja	zapisnika	ter	verifikacijske	komisije,	
2.	 sprejem	predlaganega	dnevnega	reda,
3.	 poročilo	o	delu	v	letu	2017
4.	 finančno	poročilo	za	leto	2017
5.	 plan	dela	za	2018
6.	 finančni	plan	za	2018
7. razno.
Uvodne	besede	je	povedala	načelnice	Komisije	za	gorske	športe,	Jasna	Pečjak.	

Ad1/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije.

Načelnica	KGŠ,	Jasna	Pečjak,	je	predlagala:

Delovno predsedstvo:
Tomo	Česen	(strokovni	sodelavec	KGŠ)	–	predsednik	zbora
Nejc	Kuhar	(Društvo	za	razvoj	turnega	smučanja)	in	Rok	Zaletel	(AO	Železničar)

Jasna	Pečjak	(PD	Domžale)	–	zapisnikar
Milan	Šenk	(TTSO	Jezersko)	in	Miha	Zupin	(AO	Kranj)	-	overovatelja

Sklep 1.1.:
Zbor	je	soglasno	potrdil	predlog	načelnice	Jasne	Pečjak

Ad 2/ Sprejem predlaganega dnevnega reda

Sklep 2.1.:
Zbor je soglasno potrdil dnevni red.

Ad 3/ Poročilo o delu v letu 2017
Strokovni	sodelavec	Tomo	Česen	je	na	kratko		podal	pregled	dela	za	leto	2017.

Sklep 3.1.:
Zbor	je	soglasno	potrdil	poročilo	o	delu	v	letu	2017

Ad 4/ Finančno poročilo za leto 2017
Strokovni	sodelavec	Tomo	Česen	je	razložil	porabo	finančnih	sredstev	za	leto	2017.

Sklep 4.1.:
Zbor	je	soglasno	potrdil	finančno	poročilo	za	leto	2017

Ad 5/ Plan dela za 2018

Sklep 5.1.:
Plan	dela	KGŠ	za	leto	2018	je	bilo	soglasno	sprejeto.

Ad 6/  Finančni plan za 2018
Strokovni	sodelavec	Tomo	Česen	je	na	kratko	predstavil	finančni	plan	za	leto		2018.	Ob	tem	je	poudaril,	da	sredstva	iz	javnih	financ	še	niso	
znana	(niti	of	Fundacije	za	šport	niti	od	Ministrstva	za	znanost,	izobraževanje,	šolstvo	in	šport).	Ko	bodo	znana,	bo	KGŠ	na	osnovi	znanih	
sredstev	pripravila	rebalans	finančnega	plana	in	ga	dala	v	potrditev	UO	PZS.
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Sklep 6.1.:
Zbor	je	soglasno	potrdil	finančni	plan	za	2018	oziroma	odločitev		glede	rebalansa	za	2018.

Ad 7/  Razno
Vse prisotne je pozdravil Bojan Rootovnik, predsednik PZS. Poudaril je, da se obe panogi razvijata, bo pa treba še veliko postoriti okoli 
usposabljanja	strokovnih	kadrov	za	obe	panogi.	Na	koncu	je	Društvu	za	razvoj	turnega	smučanja	kot	novemu	članu	PZS,	podelil	listino	o	
sprejemu	v	PZS.	Obenem	se	je	zahvalil	načelnici	KGŠ	Jasni	Pečjak	za	požrtvovalno	delo	pri	vodenju	komisije.

Zbor	načelnikov	je	bil	zaključen	ob	17.20	uri.

Zapisnikar:	Jasna	Pečjak,	načelnica	KGŠ

Overovatelj zapisnika:                                                                                                                
Milan	Šenk	(TTSO	Jezersko)		 	 	 	 	 	 Miha	Zupin	(AO	Kranj)	
          


